
 

 

Obec Bašť 
Zastupitelstvo obce Bašť 

 

Zápis z 9. zasedání Zastupitelstva obce Bašť konaného dne 31. 10. 2023 od 18.00 hod v malém 

sále Komunitního centra Bašť (Dlouhá 52, Bašť) 

 

Zahájení jednání zastupitelstva 

9. jednání Zastupitelstva obce Bašť (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:03 hod 

starostkou obce Bc. Kateřinou Novákovou (dále jako „předsedající“). 

Předsedající konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo dle zákona o obcích řádně svoláno, 

informace o termínu, místě a návrhu jeho programu byla obecním úřadem zveřejněna na úřední 

desce a na elektronické úřední desce 20. 10. 2023. Předsedající konstatovala, že dle prezenční 

listiny je přítomno 9 členů zastupitelstva z celkového počtu 15 členů, zastupitelstvo je tak 

usnášeníschopné (dle ustanovení § 92 odst. 3. zákona o obcích). 

Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu. Dále předsedající uvedla, že není pořizován zvukový 

záznam jednání. 

1.Určení zapisovatele a ověřovatelů 

Zapisovatelem tohoto jednání byl určena Ing. Adéla Kokešová, ověřovateli byli určeni Ladislava 

Megerová, DiS. a Ing. Antonín Kreml 

2.Schválení programu 

Předsedající informovala zastupitele, že v původně navrhovaném programu bude provedena 

změna a bod č. 1 Vyhlášení veřejné zakázky malého rozsahu na účetní služby a jmenování 

hodnotící komise bude přesunut na další jednání zastupitelstva.  

Nové znění navrhovaného programu: 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Stanovisko zastupitelstva obce k plánované výstavbě VRT 

4. Rozpočtové opatření č. 3/2023 

5. Souhlas zastupitelstva obce se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem 

zastupitelstva 

6. Projednání ukončení smlouvy se společností ANTONIA senior services s.r.o. 

7. Různé 

 
Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje změnu navrženého programu v předloženém znění.  

Hlasování  Pro 9 Proti  0 Zdrželi se  0 

Usnesení č. 1/09/2023 bylo schváleno. 

 



3. Stanovisko zastupitelstva obce k plánované výstavbě VRT  

Jedná se o výstavbu, která se obce Bašť týká velmi těsně. Vzhledem k veřejným projednáváním 

a dotazníkovému šetření, jsou největší obavy obyvatel z hluku, negativního ovlivnění krajiny a její 

neprůchodnost. Z toho vyplývá, že požadavky obce by měly být důsledné v maximálním možné 

míře na tunelovou variantu nebo co největší možné zahloubení dráhy do terénu, zachování 

prostupnosti krajiny pro pěší, cyklisty i automobilovou a autobusovou dopravu. Důraz by měl být 

kladen i na ochranu krajiny, a to již při výstavbě.  

Požadavkům obce pomáhá i stanovisko zastupitelstva obce Odolena Voda, které již před 4 

lety projevilo nesouhlas s vedením VRT v jejich katastru jinou formou než je tunel, a to právě 

z důvodu ochrany krajiny. 

Významným by se, v souvislosti s výstavbou VRT, pro Bašť jevila realizace tratě, která by rozšířila 

spoje z blízkého okolí na Prahu, nicméně tento projekt je samostatný a v současnosti není 

aktuálním tématem.  

Při jednání se starostou města Kralupy n. Vltavou, radním Středočeského kraje, byla 

předsedající informována o výsledcích studie všech územních plánů dotčených obcí, ze 

kterých vychází, že v následujících letech bude docházet ke stálému zhušťování silniční 

dopravy a postupném zhoršování dostupnosti silniční dopravy směrem na Prahu. 

Dotazy: 

Dotaz ze strany občanů – Obdržela již obec avizovanou prezentaci k hlukovým limitům VRT? 

Odpověď: Ještě ne. 

Dotaz ze strany občanů – Je fáze projektu před schválením EIA? 

Odpověď: Ano, daleko před tímto bodem. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Bašť požaduje maximální možnou ochranu krajiny v jejím 

katastru při plánované výstavbě VRT, žádá o vedení dráhy v tunelu nebo v maximálním 

zahloubení, a dále požaduje zachování průjezdnosti a průchodnosti krajiny s okolními obcemi. 

ZO Pověřuje starostku obce zasláním stanoviska na ministerstvo dopravy.   

Hlasování  Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2/09/2023 bylo schváleno. 

4. Rozpočtové opatření č. 3/2023  

Předsedající představila návrh rozpočtového opatření a vyzvala A. Kokešovou, aby přiblížila, o 

jaké změny jde. A. Kokešová shrnula postup při tvorbě rozpočtu na konci minulého roku a 

stručně odůvodnila přesuny mezi jednotlivými položkami, tak, aby bylo možné zaúčtovat aktuální 

výdaje pod správné položky jednotlivých paragrafů. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Bašť schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2023, které bude přílohou 
č.2 tohoto zápisu 

 

Hlasování: Pro  9 Proti 0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 3/09/2023 bylo schváleno. 



5. Souhlas zastupitelstva obce se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem 

zastupitelstva  

Ve výběrovém řízení byl vybrán na pozici vedoucího technických služeb Mgr. Petr Dušek, který je 

v současnosti členem zastupitelstva a dle zákona o obcích je zapotřebí toto oznámit a schválit 

Zastupitelstvem. Upraveno v pravomocech ZO ust. § 84 odst. 2 písm. p) zákona o obcích. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Bašť souhlasí se vznik pracovněprávního vztahu mezi obcí Bašť 

a členem zastupitelstva obce panem Mgr. Petrem Duškem. 

Hlasování:  Pro  8 Proti 0  Zdrželi  1  (P. Dušek) 

Usnesení č.4/09/2023 bylo schváleno. 

6. Projednání ukončení smlouvy se společností Antonia senior services s.r.o. 

Po projednání ZO Bašť schvaluje ukončení smlouvy se společností Antonia. Pro potřeby občanů 
a pro potřebu udržitelnosti programu týkajícího se KC. Jedná se o službu sociální a 
pečovatelskou. Pro potřeby dotačního titulu je potřeba mít v obci zajištěnu sociální pracovnici, 
nikoli jako doposud zaměstnance sociální služby. Služba nově zvolená není zaměřena pouze na 
seniory a bude obci poskytována zdarma. Okruh služeb, které budou zajišťovány je zejména 
vyřizování příspěvků, komunikace s ÚP. 

Obec má domluvenou spolupráci se sociální službou Mas nad Prahou 

Dotazy: 

Dotaz ze strany občanů – V současnosti využívám služby řidiče od společnosti Antonia (Senior 
Taxi). Týká se zrušení smlouvy i této služby? Služba funguje na zavolání a na základě rozvrhu 
vyřídí požadavek občana dle svých časových možností. Je to pro nás seniory podstatné něco 
takového mít možnost využít, každému se občas stane, že nemá, jak se dostat na vyšetření nebo 
úřad. 

Odpověď: Tato služba je nadstandardní a již bylo se společností Antonia předběžné jednáno 
o možnosti zachování Senior Taxi. Předsedající poděkovala za účast na jednání a podnět 
k tomuto tématu a odpověděla, že zastupitelstvo tento požadavek bere v potaz a službu se bude 
snažit zachovat bez ohledu na ukončení stávající smlouvy. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Bašť schvaluje ukončení smlouvy o poskytování služeb se 

společností Antonia senior services s.r.o. 

Hlasování:  Pro  9 Proti 0  Zdrželi  0 

Usnesení č.5/09/2023 bylo schváleno. 

V čase 18:40 přišel zastupitel E. Chvátal. 

Příští jednání ZO Bašť je naplánováno na příští týden ve čtvrtek 9. 11. od 19:30, kde se 
předpokládá projednání maximálně 4 bodů. 

7. Různé:  

Pronájem prostor v provozovně pana Imreho v KC Bašť 

Dodatek k výrobně v provozovně pana Imreho dosud nemohl být podespán, jaký je vývoj situace 
v této věci? V týdnu jsem byla informována, že nejsou výsledky z kontroly kanalizace KC.   

Odpověď Předsedající uvedla, že tento požadavek má souvislost s řešením čištění kanalizace 
v obci, o kterém vedení obce informovalo v předchozích dnech, kdy kontrolní práce stále 
pokračují. Při kontrolách bylo zjištěno, že celé KC je připojeno do příliš malého zatrubnění, navíc 



bez lapolu tuku. Bez souhlasu správce kanalizace a ČOV není možné udělit provozovně, bude 
pravděpodobně potřeba doplnit/upravit zatrubnění i lapol tuku, aby bylo možné povolit 
gastronomický provoz. Do té doby obec nebude nic uzavírat. Jednáme o možnostech, které jsou 
adekvátní, aby došlo k nápravě současného nevyhovujícího stavu. Vše v závislosti na kontrolách 
kanalizace. 

Škola 

Jaký je stav tohoto projektu? Je reálné takto vypsanou zakázku dokončit?. 

Odpověď: Zarážející se nezdá být ani tak cena jako termín dokončení do 1,5 roku. Co se týká 
ceny, jednání s bankami o úvěru stále pokračují. Česká spořitelna se již vyjádřila, že tento projekt 
nepodpoří. Podklady dodány od všech obcí pro KB 

Linka  657 

Přestože vím, že linku 657 nezřizovala obec Bašť, chtěla bych se zeptat, zda bude linka 
pokračovat? V současnosti na dotazy neodpovídá ani ROPID, ani ČSAD . Časy jsou pro návaznost 
na výuku v areálu Aero Vodochody nevyhovující, pokud by se dalo něco dělat i s načasováním 
linky, ocenili bychom to. 

Odpověď: Předsedající odpověděla, že kontaktuje ROPID a pana starostu Panenských Břežan, 
který inicioval změny této linky. Předsedající odpoví přímo tazatelce telefonicky.  

 

Zastupitelstvo ukončuje jednání v čase 19:10 

 
Zapisovatel: Ing. Adéla Kokešová 

  

Ověřovatelé:  Ladislava Megerová, DiS. 

  Ing. Antonín Kreml 

   

 


